
                                                                                                           Kożuchów, 29.09.2016 r. 

 

Nasz znak: OR.0003.29.2016.MO 

                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: wniosków i interpelacji radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 27 września 2016 roku 

zgłoszono następujące wnioski i interpelacje:  

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.:  

1. W imieniu mieszkańców sołectwa Lasocin wnioskuję o uzupełnienie brakującego 

oświetlenia na drodze prowadzącej do PGR w kierunku bloku mieszkalnego tj. zainstalowanie  

3 lamp na istniejących już słupach. Inwestycja powinna być wykonana w jak najbliższym 

terminie ze względu na porę roku, a co za tym idzie bezpieczeństwo poruszających się tam 

osób, w tym przede wszystkim dzieci. 

 

2. W imieniu mieszkańców sołectwa Lasocin wnioskuję o oddzielenie barierką ochronną 

rowu od w/w drogi. Rów położony jest prostopadle do tej drogi. Barierka obejmowałaby 

odcinek kilkumetrowy, usytuowany po lewej stronie drogi w kierunku bloku mieszkalnego. 

Istnieje realne zagrożenie dla osób poruszających się tą drogą, zwłaszcza dzieci.  

 

3. Wnioskuje o zmianę organizacji ruchu poprzez przestawienie oznakowania na 

skrzyżowaniu ul. Wolności, Słowackiego i Żeromskiego. Umożliwienie wyjazdu 

z ul. Żeromskiego na skrzyżowaniu  poprzez ul. Słowackiego, wjazd na ul. Żeromskiego 

bezpośrednio z ul. Wolności. 

 

4. W imieniu mieszkańców przekazuję wniosek dot. wykonania projektu oraz wykonania 

instalacji oświetlenia na ul. Zbigniewa Herberta, Czesława Miłosza, Kolonia Zielonogórska 

(Kożuchów obręb 2) – byłoby to całościowe wykonanie oświetlenia w tej części Kożuchowa, 

obszar położony pomiędzy ul. Asnyka, Tuwima, Brzechwy, a Sienkiewicza i Reymonta, 

gdzie oświetlenie ma być wykonane – zał. lista z podpisami mieszkańców pod w/w 

wnioskiem. 

 

5. W dniu 29.04.2016 r. zgłosiłem wniosek w sprawie wykonania chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 283, ul. Zielonogórska w  Kożuchowie na odcinku od ul. Władysława 

Reymonta do drogi gminnej Kolonia Zielonogórska po lewej stronie w  kierunku Mirocina 

Dolnego. Stosowne pismo w dniu 09.05.2016 r. znak GK.7234.2.21.2016 zostało przez UM 

Kożuchów przesłane do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze. Odpowiedź zwrotna  

z dnia 08.06.2016 r. znak ZDW-ZG-WPE-0611/2016. Proszę o informację jakie podjęto 

w tym zakresie kolejne działania. 



 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.:  

6. W związku z otrzymaną odpowiedzią na wniosek w zakresie zmiany sposobu powoływania 

Członków Rady nadzorczej PUK USKOM sp. z o.o. udzielona odpowiedz w ww. sprawie 

całkowicie mnie nie zadowala, ponieważ nie jest poparta żadnymi argumentami, 

a sformułowanie cyt. „że zgodnie z przepisem art. 215 § 1 Kodeksu spółek handlowych 

powoływanie i odwoływanie członków rady nadzorczej spółki komunalnej Gminy Kożuchów 

będzie się odbywało uchwałą wspólnika na dotychczasowych zasadach” jest jednoznaczne, 

ale zbyt ogólnikowe w odniesieniu do zadanego wniosku, proszę o podanie konkretnych 

argumentów dlaczego Pan Burmistrz nie chce dokonać zmian w umowie spółki odnośnie 

zapisów o powoływaniu Członków Rady Nadzorczej, tak by jakikolwiek wpływ na organ 

kontrolnym miała również Rada Miejska. 

 

7. Proszę o przygotowanie dla Rady Miejskiej sprawozdania odnośnie zarzutów wynikających 

z kontroli przeprowadzonej w PUK USKOM sp. z o.o. przez Naczelną Izbę Kontrolującą 

zarówno w stosunku do Urzędu Gminy jaki i samej spółki,  a w szczególności w zakresie jaki 

konkretnie działania zostały podjęte  dla konkretnych wskazanych przez kontrolującego 

uchybień tj: 

- nie ujęcie w ewidencji wszystkich środków trwałych, 

- nie wyegzekwowanie od spółki przedłożenia do zatwierdzenia wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych, 

- strefy ochrony ujęć wody były niewystarczające dla zapewnienia nieprzerwanych dostaw 

wody o odpowiedniej jakości. 

- brak pełnej weryfikacji wniosków taryfowych w zakresie kosztów związanych ze 

zbiorowym zaopatrzeniem w wodę, 

- brak przeciwdziałania mającego na celu ograniczanie marnotrawstwa wody, 

- nie egzekwowanie realizacji wszystkich obowiązków wynikających z zezwolenia na 

prowadzenie zbiorowego zaopatrzenia w wodę, 

- niekompletna ewidencja zbiorników bezodpływowych. 

- opracowane przez spółkę taryfy nie gwarantowały uzyskiwania niezbędnych przychodów 

oraz nie zapewniały eliminowania subsydiowania skrośnego. 

- wbrew obowiązkowi, ewidencja księgowa nie umożliwiała wydzielenia kosztów stałych 

i zmiennych, 

- marnotrawstwo wody, 

- nie opracowanie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

urządzeń kanalizacyjnych. 

- nie realizowanie wszystkich obowiązków nałożonych pozwoleniami wodnoprawnymi, 

- brak należytego ogrodzenia terenu ochrony bezpośredniej ujęcia wody, 

- brak pozwolenia wodnoprawnego na szczególne korzystanie z wód – wprowadzanie 

ścieków do wód, 

- umowy zawierane z konsumentami zawierały niedozwolone klauzule, 

- nieskuteczna windykacja należności, 

- jeden z członków rady nadzorczej spółki był wbrew zakazom członkiem rady innej spółki 

z udziałem samorządu. 

 

Od skontrolowanego stanu minął już rok, może warto zapytać zainteresowanych, jak 

postawione zarzuty i uwagi przez Naczelną Izbę Kontroli wyglądają dzisiaj, czy wszystko się 

już zmieniło? Link do raportu: https://www.nik.gov.pl/plik/id,11755,vp,14121.pdf 

 

https://www.nik.gov.pl/plik/id


Grzelak Dorota – radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

8. W imieniu mieszkańców ul. 22 Lipca i osób korzystających z przystanku autobusowego 

przy ul. 22 Lipca, wnoszę o naprawienie ławki na tym przystanku oraz o systematyczne jego 

sprzątanie, ponieważ obecnie jest on bardzo zaśmiecony i jego porządkowanie odbywa się 

sporadycznie. 

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.: 

9. Ustalenie przyczyn uciążliwego zapachu oraz zanieczyszczenia kanału - cieku wodnego 

przy ulicy Nowosolnej, między innymi płynącego obok zakładu Jerzyny – Meyer. 

Nadmieniam, że największe zanieczyszczenie i okropny smród jest w godzinach nocnych 

i nad ranem. 

 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

10. Proszę o wykonanie prac melioracyjnych rowu, znajdującego się w miejscowości 

Stypułów, graniczącego z boiskiem sportowym. Rów ten jest zamieszkiwany przez zwierzęta 

bobry, które poprzez budowę żeremi i spiętrzeń, powoduje zalewanie w/w terenu 

uniemożliwiając korzystanie z niego. Istnieje możliwość odstrzału tych zwierząt, co jest 

rozwiązaniem na dłuższy okres. 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

11. Proszę o wykonanie przejścia dla pieszych przy ul. Klasztornej 5 na drugą stronę jezdni 

w kierunku CK „Zamek”. Kierowcy samochodów jadący z góry tą ulicą często mają kłopot 

z zahamowaniem pojazdu, zwłaszcza wtedy, gdy jezdnia jest śliska, co stwarza 

niebezpieczeństwo dla przechodzących na drugą stronę ulicy dzieci i mieszkańców udających 

się w kierunku Zamku. 

12. Proszę o postawienie metalowych słupków uniemożliwiających wjazd na chodnik przy 

progu zwalniającym przy ulicy Żeromskiego (tuż przy chłodni).  

 

Walczak Tomasz - radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

13. Ul. 1 Maja – Żagańska – lampy, które znajdują się przy chodniku na długości ulic, są 

pochylone i stwarzają zagrożenie. 

14. Ul. Szprotawska – wnoszę o możliwość przestawienia słupa elektrycznego, który znajduje 

się na środku chodnika, ponieważ uniemożliwia przejazd wózkiem dziecięcym. 

                                                            

                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

                               Ireneusz Drzewiecki 


